
Protokoll – Årsmøte 

Bodø Jeger og fiskerforening 

7.mars 2015 
 

 

 

Møtet ble avholdt på Bodøgaard i Bodø kl.17.00. Det var 7 personer til stede, alle medlemmer. 

Styreleder Tore-Geir Følvik ønsket velkommen og gikk deretter over til sakslista. 

 

 

Sak 1: Godkjenning av innkalling og dagsorden 

 

Vedtak: 

Innkalling og dagsorden enstemmig godkjent 

 

Sak 2: Valg av ordstyrer og møtesekretær, tellekorps og to medlemmer til å undertegne 

protokollen. 

 

Vedtak: 

Følgende ble enstemmig vedtatt: 

Ordstyrer: Knut Haugen 

Møtesekretær: Tor Erik Jørgensen 

Tellekorps: Tor Erik Jørgensen og Tore-Geir Følvik 

Undertegne protokoll: Snorre Dille og Sverre Jan Skår 

 

Kommentar: Dårlig oppmøte. Kritikkverdig at ikke alle utvalgsledere møter til årsmøte. 

 

Sak 3. Styrets årsmelding og utvalgenes årsmeldinger for 2014 

 

Styrets- og utvalgenes årsmelding ble gjennomgått 

 

Vedtak: 

Styrets- og utvalgenes årsmeldinger ble enstemmig godkjent 

 

Kommentar: Innspill på å forskjønne og ferdigstille BJFFs område på Bestemorenga. Dette burde 

prioriteres. Intensivere innsatsen mot viltnemda for å få innført skuddpremie på smårovvilt. 

 

Sak 4 Innkomne forslag 

 

Det foreligger ingen innkomne forslag. 

 

Sak 5 Forslag fra styret 

 

Ingen forslag 

 

 

 

 

 

 



Sak 6 Regnskap 2014 

 

Enstemming godkjent 

 

Kommentarer: 

- Utvalgenes budsjett burde være mer presis i forhold faktisk forbruk/inntekt. En mulig forklaring 

på dette kan være mangel på økonomiansvarlig og oppfølging fra denne. 

- Svært viktig at vi får på plass en økonomiansvarlig 

- Økonomien burde nevnes og forklares i utvalgenes årsmelding. 

 

Sak 7 Fastsettelse av medlemskontingent 

 

Styret foreslår ingen endring av medlemskontingent. Enstemmig godkjent. 

 

Kommentar: Må 'følge med i tiden' – burde økes med jevne mellomrom. 

 

Sak 8. Budsjett for 2015 

 

Enstemmig godkjent 

 

Kommentar: Klekkeriet trenger å få orden på vanntilførselen så snart som mulig. Til det trengs mest 

sannsynlig mer enn de 30.000 NOK som er tatt med i invisteringsbusjettet for 2015. 

Er det virkelig et behov/ønske fra medlemmene til BJFF at lerdueanlegget bygges ut som planlagt. 

Dette burde vurderes nøye da det er betydelige midler som ønskes brukt til dette i 2015. 

 

Sak 9 valg 

 

Valgkomiteen har bestått av Øystein Gregussen, Roy Helge Thune og leder Arild Sandvik. 

Valgkomiteen la fram følgende forslag: 

 

Arbeidsutvalget: 

Leder: Tore-Geir Følvik 

Nestleder: Anders Mørk 

Kasserer/Økonomiansvarlig: Ikke besatt 

Sekretær: Siv Anita Myhre 

 

Ungdomsutvalget: 

Leder: Marit Sand Knutsen 

 

Studieutvalget: 

Leder: Ikke besatt 

Kommentar: Det har ikke lykkes valgkomiteen å finne en kandidat 

 

Elgbaneutvalget: 

Leder: Harald Tormod Skjelstad 

Nestleder: Geir Arne Balseth 

 

Sportsfiskeutvalget: 

Leder: Snorre Dille 

 

 

 



Lokal Forvaltning: 

Leder: Tor Erik Jørgensen 

Nestleder: Tor Olsen 

 

Fuglehundutvalget: 

Leder: Gunn Tove Eidissen 

 

Klekkeriutvalget: 

Leder: Kurt Arne Brannfjell 

Nestleder: Jostein Elvedal 

 

Lerdueutvalget: 

Leder: Jan Ole Østensen 

Nestleder: Mikael Østensen 

 

Hytteutvalget: 

Leder: Tom Magnar Rasmussen 

 

Kommentar: Svakt at komplett liste for hytte og naustansvalige ikke ble framlagt. 

 

Hytte- / Naustansvarlige: 

Faulvassbu: Kari Øksning 

Heggvassbu: Willy Rudborg, Mikael Wik 

Langnesbu: Johnny Jensen 

Tverbrennshytta: Per Ivar Olsen, Tor Arne Mortensen Naust Valnesvatnet: Arvid Bakke 

Naust Langnesvatnet: Kjell Kristiansen 

 

 

Revisor 1: 

Revisor 2: 

Vara: 

 

Valgkomiteen: 

Leder: Arild Sandvik 

Medlem 1: Roy Helge Thune 

Medlem 2: 

 

Kommentar: Arild Sandvik ønsker ikke være leder men kan sitte som medlem 

 

Vedtak: 

 

Årsmøtet vedtar valgkomiteens innstilling med følgende endringer: 

 

 Styret gis fullmakt til å finne kasserer/økonomiansvarlig. Willy Rudborg har sagt seg villig 

til å ta denne jobben til styret finner en mer permanent løsning og at det blir orden på bilag. 

 Styret gis fullmakt til å finne leder for studieutvalget. Jan Ole Østensen tar midlertidig 

lederstillingen til styret finner en mer permanent løsning. 

 Styret gis fullmakt til å finne 2 revisorer og vara. Sverre Jan Skår skal forespørres. 

 Styre gis fullmakt til å oppnevne en tredje kandidat i valgkomiteen – da helst som leder. Se 

kommentar over. 

 

 



  

 

Ordstyrer takker for tillitten og overlot ordet til styrets leder Tore-Geir Følvik 

 

Styreleder takker for oppmøtet og hevet møtet kl 18.45 

 

 

 

Tor Erik Jørgensen 

Møtesekretær   

 

 

 

 

Protokoll undertegner        Protokoll undertegner 


